

德才装饰股份有限公司 2022年第一季度报告

Table with 2 columns: Item, Value. Summary of financial performance for Q1 2022.

Table with 2 columns: Item, Value. Detailed breakdown of non-current assets and liabilities.

Table with 2 columns: Item, Value. Summary of cash flow and other financial metrics.

Table with 2 columns: Item, Value. Shareholder information including names and shareholdings.

Table with 2 columns: Item, Value. Information regarding call options and other financial instruments.

Table with 3 columns: Item, 2022年1-3月, 2021年1-3月. Main financial statement comparing Q1 2022 and 2021.

Table with 3 columns: Item, 2022年第一季度, 2021年第一季度. Main financial statement comparing Q1 2022 and 2021.

Table with 3 columns: Item, 2022年第一季度, 2021年第一季度. Main financial statement comparing Q1 2022 and 2021.

中自环保科技股份有限公司 关于召开2021年年度股东大会的通知

中自环保科技股份有限公司 关于召开2021年年度股东大会的通知

中自环保科技股份有限公司 关于召开2021年年度股东大会的通知

中自环保科技股份有限公司 关于召开2021年年度股东大会的通知